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Betreft: Art. 47 vragen van PVV inzake Fietshandhaving. 
 
 
Geacht college,  
 
Gisteren kregen wij een bericht binnen van een burger die een melding had gemaakt over hinderlijk 
gestalde fietsen in haar omgeving. De reactie daarop van degene die binnen de gemeente dit soort 
meldingen afhandelt was op zijn minst gezegd verwonderlijk. 
De melding van de burger aan het meldpunt was de volgende. 
 
“Voor de zoveelste keer meld ik nu dat de studenten hier in de straat werkelijk asociaal de stoep en 
parkeerplaats volzet met fietsen. Kom maar eens op donderdagavond kijken, dan kun je gewoon niet 
meer langs. Ik heb dit al eerder gemeld en jullie zouden hun hebben aangesproken, echter merken wij 
daar totaal niets van.” 
 
Dit was de reactie die mevrouw terug gestuurd kreeg. 
 
 
“Wij van fietshandhaving doen niets aan foutief gestalde dan wel hinderlijk geparkeerde fietsen. 
Dit is door de politiek vast gelegd. 
Ook wij dienen hieraan gehoor te geven. 
   
Vriendelijk groet Fietshandhaving 
  
Dit is door de politiek zo besloten. 
  
Administratief medewerker fietshandhaving. 
Team handhaven | Gemeente Maastricht. 
 
 
 
U begrijpt dat wij als PVV Maastricht hier dan ook enkele vragen over hebben. 
 

1. Wie van de “politiek” heeft dit besloten? Wij zijn een politieke partij in Maastricht, maar wij zijn 
er zeker van dat wij dit niet besloten hebben. 
 

2. Wat is er vastgelegd? 
 

3. Bent u het met ons eens dat een mededeling zoals de bovenstaande een totaal verkeerd 
beeld geeft en zelfs de burger het gevoel geeft van “Doe maar joh, het heeft toch geen 
consequentie!” Zo nee waarom niet? 
 



 
 
 

4. Als wij handhaven links laten liggen, kunnen wij dan eveneens een vrijstaat verwachten zoals 
blijkt in gemeentes in het noorden van Nederland? 
 

5. Als in de programmabegroting een dergelijke groot bedrag uitgetrokken wordt voor de 
problematiek van fietsenoverlast- en deze overduidelijk niet naar de handhaving ervan gaat, 
waar mogen wij dan concluderen dat dat geld heen verdwijnt? 

 
6. Waar in Maastricht mogen fietsen worden gestald? 

 
 
 
Wij zien uw antwoorden graag tegemoet, 
 
Namens de PVV Maastricht   
René Betsch 


